

Date: 18 March 2020

التاريخ: 18 مارس 2020

After Compliments

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Postponing the Extraordinary General Meeting and Annual General Meeting Until Further Notice

الموضوع: تأجيل إنعقاد إجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية حتى إشعار آخر

We refer to the announcement made on 10th March 2020 regarding the Extraordinary General Meeting and Annual General Meeting of Ahli Bank SAOG to be held at 3:00 pm on Sunday, 29th March 2020. We would like to inform all the Shareholders that based on the circular 3/2020 dated 18th March 2020 issued by the Capital Market Authority, the Extraordinary General Meeting and Annual General Meeting of the Bank has been postponed until further notice.

بالإشارة إلى الإعلان الصادر بتاريخ 10 مارس 2020م حول إنعقاد إجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية للبنك الأهلي ش.م.ع.ع. والمقرر عقدهما في تمام الساعة 3:00 من مساء يوم الأحد الموافق 29 مارس 2020م ، نود إفادة المساهمين الكرام بأنه بناء على التعميم رقم 2020/3 الصادر من الهيئة العامة لسوق المال بتاريخ 18 مارس 2020م، فقد تقرر تأجيل إنعقاد إجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية للبنك حتى إشعار آخر.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين